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Abstract (en)
[origin: US4643512A] This is a branching connector for establishing a branch connection between a main cable (15) and at least one branch cable
(15'). In accordance with the invention, at least the projecting part of contact members (17, 65 65') employed for this purpose is embedded in an
insulating material dished member (42, 42', 76, 76') adapted to be applied against a cable (15, 15') of this kind all around it and so to seal and
protect the electrical contact established between it and this cable (15, 15'). Application, inter alia, to the connection of users to overhead electrical
power distribution networks.

Abstract (fr)
Il s'agit d'un connecteur de dérivation propre à établir un branchement entre un câble principal (15) et au moins un câble dérivé (15'). Suivant
l'invention, la partie saillante, au moins, des pièces de contact (17,65,65') mises en oeuvre à cet effet, est encastrée dans une cuvette en matière
isolante (42,42',76,76') propre à s'appliquer sur un tel câble (15,15') tout autour d'elle et à ainsi assurer l'étanchéité et la protection du contact
électrique établi entre elle et ce câble (15, 15'). Application, notamment, au branchement d'abonnés sur les réseaux aériens de distribution d'énergie
électrique.
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